
 
Fråga av Stig Nyman (kd) om nationella handlingsplanen och SLL 
LS 0403-0533 
 
Stig Nyman har till landstingsrådet för sjukvårdsfrågor ställt följande fråga: 
 
Häromdagen hade centern och socialdemokraterna presskonferens om utvärdering av de 
första åren med nationella handlingsplanen för hälso- och sjukvården. Det var socialministern 
Lars Engqvist, s, och riksdagsledamoten Kenneth Johansson, c, som presenterade 
utvärderingen. 
 
Planen är inne på sitt fjärde år och det sägs att landstingen får särskilda medel för 
genomförandet. ”Men i fortsättningen krävs det större insatser inom tre områden,” sa 
presentatörerna. Ett av de områden det gällde var tillgången på allmänläkare, landstingen 
måste anstränga sig mer. Ett annat område var att alltför lite hänt när det gäller alternativa 
driftformer i primärvården. 
  
Min fråga till ansvarigt landstingsråd är: 
 
Anser du att den pågående nedrustningen av primärvården i SLL och andra åtgärder i spåren 
av den politik som landstingets socialistiska majoritet bedriver och plane rar att bedriva 
rimmar väl med den nationella handlingsplanen? 
 
 
 


